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Es def ineix com a "cantant, m�sica folklorista, recuperador de can�ons tradicionals i activador de projectes

relacionats amb la m�sica popular". Ara, a m�s, es presenta amb una llista d'ERC a Llanars.

Qu� l'ha por tat a posar-se en pol�tica?

Jo sempre he sigut molt inquiet culturalment, perqu� em dedico a la m�sica tradicional i s�c un activista cultural.

A Llanars hi ha hagut un Ajuntament que en general ha funcionat b�, i ara s'ho deixaven. Per aix�, davant la

possibilitat que entressin forces potser no tan interessants, vaig decidir impulsar una candidatura.

Ser m�sic li d�na una sensibilitat especial?

Em d�na una sensibilitat especial per als temes de pa�s. S'ha de protegir el pa�s i no nom�s culturalment, sin�

des de totes les vessants. Si t'interessa el teu territori, vols apor tar el teu granet de sorra.

Tenen alguna cosa en com�, la m�sica i la pol�tica?

[Riu] Moltes, suposo. La m�sica et permet tenir una refer�ncia del passat, per poder-la gestionar i conver tir-la en

una eina de futur. A m�s, la m�sica recupera les paraules, els argots... d'un territori, i la pol�tica ho ha de posar

en valor. A m�s, la m�sica m'ha perm�s arribar a molta gent, que em veuen com una persona propera i ja em

coneixen. I crec que em donar� sensibilitat per gestionar.
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